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Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

 

 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika MOL,  zastavljam županu ter pristojnim službam sledeča 

svetniška vprašanja: 

 

 

 

 Kdaj bo MOL poskrbela za prenovo vodovoda na Komacevi ulici v Guncljah? Kakšen 

načrt prenove vodovoda  in  kanalizacije na območju Guncelj ima  MOL? 

 

 Kaj je MOL storila in kaj namerava storiti, da  bi se  pospešili postopki, da bi se 

Celovška cesta  nadaljevala kot štiripasovnica do Mednega? Kot mi je znano, obstaja 

pravnomočno gradbeno dovoljenje za nadaljevanje Celovške kot štiripasovnice. Je 

MOL kdaj  urgirala v sodnih postopkih, da bi se gradbeno dovoljenje lahko realiziralo? 

Če je, prosim za natančen opis urgenc in odgovorov nanje. Je MOL znano, da je 

življenje prebivalcem ob Celovški cesti močno oteženo zaradi  odsotnosti  

infrastrukturne  komunikacije med obema stranema ceste? Je MOL znano, da  so 

prebivalci izpostavljeni nevarnosti, ker ni pločnikov niti kolesarskih stez ob tem delu 

Celovške ceste? Je Mol znano, da tu hodijo tudi majhni šoloobvezni otroci? Kaj bo 

MOL v zvezi s tem naredila? 

 

 Kaj bo MOL storila, da bo preprečila uzurpacijo zemljišča  v kvadrantu med 

Litostrojsko cesto, progo in ulico Alme Sodnik, na območju nekdanjega Litostroja? 

Čigavo zemljišče je to? Kdo skrbi zanj? Kaj je dolžan lastnik v Ljubljani  storiti, da bi 

bilo njegovo zemljišče, vsem vidno in  celo dostopno, da bi  bilo urejeno in čisto? 

Na omenjenem področju namreč okoliški prebivalci opažajo neurejenost, nečistoče, 

odpadke ter vidijo zbiranje neurejenih oseb, ki popivajo in smetijo območje. 

 

 

                                                                                Mojca Škrinjar 

                                                                                mestna svetnica 

 

 

 


